
 

Enkel fråga till kommunalrådet Sedat Arif 
 
Den första maj, samma dag som socialdemokraterna marscherade för solidaritet, stängdes 
värmestugan för unga i Fryshusets lokaler. I värmestugan för unga, som finansierades av 
arbetsmarknads- och socialnämnden, har ensamkommande hemlösa ungdomar fått mat, 
rådgivning och möjlighet att sova inomhus. Det har gjort dessa utsatta ungdomars liv lite 
bättre och samtidigt bidragit till att staden blivit tryggare.  
 
Just nu har många av dessa ungdomar ingenstans att ta vägen. De sover i trappuppgångar, 
de säljer sex för att försörja sig och de är ett lätt byte för kriminella grupperingar som vill 
utnyttja dem. Polisen har pekat ut gruppen för särskild utsatt. De lever ett liv som vi aldrig 
skulle acceptera för våra egna barn. Trots det så kämpar dessa ungdomar dagligen i 
Malmös skolor för att få en bättre framtid. I ren desperation funderar många på att börja 
missbruka för att bli klassificerade som “socialt hemlösa” istället för “strukturellt hemlösa” och 
därmed bli berättigade till hjälp från socialtjänsten. Samtidigt finns det ett flertal ideella 
organisationer i Malmö som har en god kunskap om att jobba framgångsrikt med gruppen. 
 
Det är inte längre minusgrader ute, men att vara hemlös och samtidigt få godkänt i alla 
skolämnen är en svår kombination.  
 
Vår fråga till ansvarigt kommunalråd är: 

 
- Avser du att säkerställa att dessa utsatta hemlösa ungdomar får möjlighet till ett tak 

över huvudet även när de inte riskerar att frysa ihjäl? 
 
__________________________ 
Måns Berger (MP) 
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